
    
 

Verslag vergadering Parochiecomité Obbicht 
 

   Ten huize van Lion Demarteau d.d. maandag 27 februari 2023 
 
    

Aanwezig : Ben Haerkens, voorzitter, Jan Hermans secr./pm.,  Lion Demarteau 
 

1. Opening en vaststelling agenda  
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 16 januari jl. 
Het verslag. Blad 2 . 8. Rondvraag. 
Lion merkt op dat de weergave in de rondvraag m.b.t. het gelegenheidskoor de lading niet 
geheel dekt. Lion zal een hernieuwde versie aan Jan toesturen die dan in het verslag zal 
worden opgenomen. 

 

 De actielijst. Er resteren op dit moment nog 2 actiepunten: 
 Nr. 6. Opruimen archief. Hiervoor wordt binnenkort een afspraak gemaakt. (Herhaling) 

Nr. 10. Aankoop round up. Dit zal op korte termijn moeten gebeuren. Hiervoor zal Jac. 
Lemmens worden benaderd. 
 

Hierna wordt het verslag goedgeurd. 
 
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
- Bisdom Roermond. Collecte aardbeving Turkije en Syrie. 

 
4. Vervolg toekomst Sacramentsprocessie n.a.v. gesprek d.d. 12 januari j.l. 
Er zijn 2 overleggen geweest. Lion heeft een vervolgoverleg met pastoor over de 
verschillende parochies (in de plaats van Jan). Alle parochies waren present. Buchten was 
tamelijk negatief m.b.t. de haalbaarheid van e.e.a. 
Als eerste gezamenlijk punt : totaal-vergunning aanvragen voor de 5 parochies, 
Kamerschieten, routes, verkeersregelaars etc. William neemt dit voor zijn rekening. Ben 
merkt op dit vrij mager is m.b.t. de totaal-uitkomst van het overleg. 
Ben zegt dat in het overleg met de sub-groep best wel ideeen naar voren gekomen : de 
processie en de doprsdag. 
Er wordt van de communicanten verwacht dat ze niet alleen in de eigen parochie, maar 
worden ook gevraagd om ook in de andere parochie in de processie meegaan. Dit geldt ook 
voor de vormelingen. Actiepunt voor pastoor: uitnodigingen sturen aan de bestuursleden en 
het gelegenheidskoor om in de processies van andere dorpen mee te vieren. Ook wordt 
gedacht aan Feeling Young, dat zal wel wat kosten.  
Lion zegt dat ook de buurtverenigingen benaderd zullen worden.  
Ook wordt gedacht aan de CV de Reube, de huidige prins heeft hier geen moeite mee. 
Pastoor heeft hier geen moeite mee, als het op een waardige manier. 
De dorpsdag : de buurtverenigingen meer actief hierbij betrekken. De grote verenigingen 
clinicks laten organiseren om leden te werven? 
Er is een heel mooie film met een drone gemaakt van de processie van vorig jaar. Voor dit 
jaar : de film van de processie van vandaag vertonen, of de film van afgelopen jaar. 
De film van vorig jaar staat op YouTube. 
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5. Stand van zaken plaatsing zonnepanelen 
Lion meldt dat er de volgende week een schouw zal plaatsvinden om te kijken of het dak in 
goede staat voor plaatsing is. Plaatsing van de panelen is voorzien voor eind april. Dit zou 
voor het opwekken al erg positief zijn. 
Verder meldt Lion dat de stroommeter in het zaaltje binnenkort verwijderd zal worden. 
Jan merkt op dat er z.i. onnodig gas verbruikt wordt. Dit behoeft aandacht. Er wordt 
vervolgens hierover uitvoerig van gedachten gewisseld. 
 
6. Informatie vanuit Federatiebestuur 
Jan zegt dat a.s. woensdag overleg plaatsvindt. Het overleg parochiecomité-Concordia : 
heeft Ivo Croes al een voorstel ingeleverd? Dit kan a.s. donderdag bij het bezoek aan 
Genhout nagetrokken worden. 
Het bezoek aan Genhout is vooral bedoeld om meet aan de weet te komen over de 
organisatievorm in zijn algemeenheid. 
 
7. Activiteitenkalender, besluitenlijst  
Er zijn op dit moment geen bijzonderheden m.b.t. de activiteitenkalender en besluitenlijst te 
melden. Er wordt afgesproken dat de oude actiepuntenlijst vervalt. 
 
8. Rondvraag 
Ben Haerkens : heeft een aantal aandachtspunten voor het parochiebestuur. 
- Melden dat we donderdag naar Genhout gaan om te kijken naar de organisatievorm. 
- Vrijwilligersvergadoeding van Ben van de lijst halen die op de site staat. 
- Wanneer kan de oude site uit de lucht gehaald worden? 
- Wanneer kunnen de de oude mailadressen verwijderd worden? Voorstel van Ben : na 

maart updaten/verwijderen. 
Jan zal deze punten in d ebestuursvergadering aan de orde stellen. 
 
9. Sluiting 
Ben bedankt iedereen en wenst allen nog een prettige middag/avond. 

    
 

Vergaderdatums 2023 

 
Ma 16 januari   Jan Hermans   Ma 3 juli  Lion Demarteau 

Ma 27 februari  Lion Demarteau  Ma 11 september Ben Haerkens 

Di  11 april  Ben Haerkens   Ma 30 oktober  Jan Hermans 

Di  23 mei  Jan Hermans   Ma 11 december Lion Demarteau 

  
 Handtekening voor akkoord verslag : 

 

 Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

 …………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 27 02 2023    No. 2-2023 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 1 06-12-21 Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel Ben      24-02-22 

2 06-12-21 Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf  Lion 24-02-22 

3 12-01-22 Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden Lion 24-02-22 

4 12-01-22 Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje Lion 15-06-22 

5 12-01-22 Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken Lion 01-10-22 

6 12-01-22 Opruimen archief Lion 01-04-23 

 7 24-02-22 Opvragen 2e offerte renovatie dak laagbouw Lion 27-06-22 

 8 24-02-22 Kerkbanken op Marktplaats en facebook te koop zetten Lion 04-04-22 

9 12-09-22 Controleren van de noodverlichting en evt. lampen verwisselen Lion 01-10-22 

10 21-11-22 Aankoop roundup voor termijn van 5 jaar Lion 01-04-23 

     

     

     

 

 

 


